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Z wielkim smutkiem przyjęliśmy wiadomość o śmierci
śp. Zbigniewa Burzyńskiego
wieloletniego Prezydenta Miasta Kutno,

oddanego samorządowca, który zawsze stawiał 
dobro miasta i jego mieszkańców na pierwszym miejscu.

Rodzinie i Bliskim składamy 
najszczersze wyrazy współczucia

Redakcja gazety i portalu PanoramaKutna.pl

Kutno oddało ostatni hołd 
śp. Zbigniewowi Burzyń-
skiemu, wieloletniemu pre-
zydentowi miasta i  jednej 
z  najważniejszych postaci 
w najnowszej historii samo-
rządowej Kutna i regionu. 
W  uroczystościach pogrze-
bowych udział wzięły tłu-
my mieszkańców, przed-
stawiciele władz lokalnych 
i  parlamentarzyści, bliscy 
zmarłego, a także reprezen-
tanci licznych instytucji, 
firm i służb mundurowych.

W sobotę 24 maja odbyły się 
uroczystości pogrzebowe. 
Msza święta żałobna odbyła 
się w  kościele pw. św. Jana 
Chrzciciela w Kutnie. Świąty-
nia wypełniła się po brzegi. 
Poza rodziną, obecni byli nie 
tylko mieszkańcy, dla któ-
rych Zbigniew Burzyński był 
symbolem wieloletniej sta-
bilności i rozwoju miasta, ale 

również samorządowcy z ca-
łego regionu oraz politycy 
różnych opcji, co podkreślało 
ponadpartyjny szacunek, ja-
kim darzono zmarłego.
Mszę odprawił ks. Mirosław 

Romanowski, proboszcz pa-
rafii św. Jana Chrzciciela, 
natomiast kazanie wygłosił 
dziekan kutnowski ks. Jerzy 
Swędrowski. Podczas mszy 
odczytano również list kon-
dolencyjny od biskupa ło-
wickiego Wojciecha Osiala. 
W  trakcie nabożeństwa głos 
zabrali  Mariusz Sikora, obec-
ny prezydent Kutna, oraz Pa-
weł Burzyński, syn zmarłego. 
Ich wystąpienia były niezwy-
kle poruszające i pełne osobi-
stych wspomnień.
Po nabożeństwie kondukt 

żałobny wyruszył na cmen-
tarz parafialny przy ul. 
Cmentarnej. Tam, w  obec-
ności rodziny, przyjaciół, 
współpracowników i  miesz-

kańców, Zbigniew Burzyński 
spoczął na wieki.
Wieloletni prezydent Kutna 

Zbigniew Burzyński zmarł 
w poniedziałek 19 maja. Tra-
giczna wiadomość napłynę-
ła ze szpitala w  Warszawie, 
do którego trafił w ostatnich 
dniach.
Pracownicy Urzędu Miasta 

wspominają go jako człowie-
ka przyjaznego, wyrozumia-
łego i towarzyskiego.
– Był wrażliwy na ludzkie 

sprawy, potrafił łączyć i roz-
mawiać ze wszystkimi. Zjed-
nywał sobie sympatię tym, że 
zawsze pozostawał zwyczaj-
nym człowiekiem, przyja-
znym sąsiadem z domu obok 
– wspomina Mariusz Sikora, 
prezydent Kutna. 
Zbigniew Burzyński pod ko-

niec lat 90–tych ub. wieku 
był wiceprezydentem Kutna. 
W  2002 roku wystartował 

w  wyborach i  wygrał je w  II 
turze. Do 2024 roku cztero-
krotnie uzyskiwał reelekcję.
W  tym czasie miasto prze-

szło sporą transformację, 
głównie za sprawą powstania 
strefy przemysłowej, której 
Prezydent Burzyński był en-
tuzjastą. W trakcie pięciu ka-
dencji, kiedy zarządzał Kut-
nem zrealizowanych zostało 
wiele projektów i inwestycji.
Wśród tych największych są: 

odbudowa Pałacu Saskiego, 
budowa Aquaparku Kutno, 
budowa Zielonej Osi Miasta, 
przebudowa Kutnowskiego 
Domu Kultury, modernizacja 
dawnego Domu Dochodo-
wego Straży Ogniowej i uru-
chomienie Centrum Teatru 
Muzyki i  Tańca, a  także re-
witalizacja najstarszej części 
miasta z remontem Willi Tro-
czewskiego na czele (obecnie 
siedziba USC w Kutnie). 

To podczas jego kadencji we-
szła w  życie strategia marki 
Miasta Kutno, dzięki której 
Kutno stało się Miastem Róż, 
a Święto Róży urosło do wy-
darzenia ogólnopolskiego 
formatu.
W 2024 roku nie chciał ubie-

gać się o  fotel prezydenta. 
Wystartował w  wyborach 
samorządowych i  uzyskał 
mandat radnego obecnej ka-
dencji.
Zbigniew Burzyński był po-

stacią niezwykle cenioną 
w lokalnym samorządzie, nie 
tylko jako skuteczny prezy-
dent, ale też jako człowiek 
budzący szacunek i  sympa-
tię. Jego śmierć wywołała 
ogromne poruszenie wśród 
osób, które miały okazję 
z nim współpracować, ale też 
wśród tych, którzy przez lata 
obserwowali jego zaangażo-
wanie w sprawy Kutna. •

Kutno pożegnało Zbigniewa Burzyńskiego

Zbigniew Burzyński był 
wieloletnim prezydentem 

Kutna i jedną z najważniejszych 
postaci w najnowszej historii 

samorządowej Kutna i regionu.

Śp. Zbigniewa Burzyńskiego 
żegnały prawdziwe tłumy.
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Trzaskowski i Nawrocki w drugiej turze wyborów
Pierwsza tura wyborów 
prezydenckich już za nami. 
W skali całego kraju naj-
więcej głosów zdobył Rafał 
Trzaskowski, który wyprze-
dził Karola Nawrockiego 
o niespełna dwa punkty pro-
centowe. W powiecie kut-
nowskim sytuacja wygląda-
ła odwrotnie i to Nawrocki 
uzyskał zdecydowane zwy-
cięstwo, a Trzaskowski był 
drugi. Przed nami druga 
tura, która odbędzie się 
już w najbliższą niedzielę, 
1 czerwca. 

Za nami pierwsza tura wy-
borów prezydenckich. W nie-
dzielę 18 maja Polacy tłumnie 
ruszyli do urn i frekwencja w 
skali kraju wyniosła 67,31%. 
Największe poparcie zdo-
był Rafał Trzaskowski, który 

uzyskał 31,36% głosów. Na 
drugim miejscu uplasował się 
Karol Nawrocki z wynikiem 
29,54%. To właśnie ci dwaj 
kandydaci spotkają się w de-
cydującej drugiej turze, która 
odbędzie się już w najbliższą 
niedzielę, 1 czerwca 2025 
roku.
Trzecie miejsce zajął Sła-

womir Mentzen z wynikiem 
14,81%, natomiast pozostali 
kandydaci nie przekroczy-
li progu 7%. Grzegorz Braun 
uzyskał 6,34%, Szymon Ho-
łownia 4,99%, Adrian Zan-
dberg 4,86%, a Magdale-
na Biejat 4,23%. Pozostali 
uczestnicy wyścigu prezy-
denckiego uzyskali poniżej 
2% poparcia.
Poniżej prezentujemy ofi-

cjalne wyniki głosowania 
w skali całego kraju:

• Rafał Trzaskowski – 31,36%
• Karol Nawrocki – 29,54%
• Sławomir Mentzen – 14,81%
• Grzegorz Braun – 6,34%
• Szymon Hołownia – 4,99%
• Adrian Zandberg – 4,86%
• Magdalena Biejat – 4,23%
• Krzysztof Stanowski – 1,24%
• Joanna Senyszyn – 1,09%
• Marek Jakubiak – 0,77%
• Artur Bartoszewicz – 0,49%
• Maciej Maciak – 0,19%
• Marek Woch – 0,09%

Jak głosował 
powiat kutnowski?

W powiecie kutnowskim fre-
kwencja wyniosła 62,99%. 
Najwięcej wyborców poszło 
do urn w mieście Kutno -  
65,87%. Najsłabiej frekwencja 

wypadła w gminie Łanięta, 
gdzie zagłosowało 55,22% 
uprawnionych.
W skali całego powiatu zde-

cydowanie zwyciężył Ka-
rol Nawrocki, który zdobył 
37,85% głosów. Drugie miej-
sce zajął Rafał Trzaskowski 
z poparciem na poziomie 
26,93%, a trzeci był Sławomir 
Mentzen z wynikiem 14,04%. 
Warto zauważyć, że Mentzen 
zajął drugie miejsce przed 
Trzaskowskim w pięciu gmi-
nach powiatu. Trzaskowski 
zwyciężył jedynie w Kutnie, 
podczas gdy Nawrocki wygrał 
we wszystkich pozostałych 
gminach.
Wyniki głosowania w powie-

cie kutnowskim przedstawia-
ją się następująco:
• Karol Nawrocki – 37,85%

• Rafał Trzaskowski – 26,93%
• Sławomir Mentzen –14,04%
• Grzegorz Braun – 6,37%
• Szymon Hołownia – 4,19%
• Magdalena Biejat – 3,68%
• Adrian Zandberg – 3,47%
• Krzysztof Stanowski – 0,96%
• Joanna Senyszyn – 0,93%
• Marek Jakubiak – 0,84%
• Artur Bartoszewicz – 0,45%
• Maciej Maciak – 0,20%
• Marek Woch – 0,08%
Przypominamy, że druga 

tura wyborów odbędzie się 
w niedzielę 1 czerwca 2025 
roku. Lokale wyborcze będą 
czynne w godzinach 7:00–
21:00. Zachęcamy mieszkań-
ców Kutna i całego powiatu 
do ponownego udziału w gło-
sowaniu. •

 Wyniki głosowania w kraju i powiecie kutnowskim 
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Po serii wypadków i kolizji, 
do jakich w  ostatnich la-
tach dochodziło na skrzy-
żowaniu ulic Północnej 
i  Kasztanowej w  Kutnie, 
Urząd Miasta zapowiedział 
konkretne działania w kie-
runku poprawy bezpie-
czeństwa. Jeszcze w  tym 
roku na skrzyżowaniu ma 
zostać zamontowana sy-
gnalizacja świetlna.

Mieszkańcy od dawna wska-
zywali to miejsce jako szcze-
gólnie niebezpieczne. Temat 
poruszali także miejscy rad-
ni. O sytuacji na skrzyżowa-
niu wielokrotnie informo-
waliśmy również na łamach 
Panoramy.
Pomimo dotychczas podej-

mowanych działań, takich 
jak dodatkowe oznakowanie 
czy zmiany w organizacji ru-
chu, poziom bezpieczeństwa 
nie uległ wyraźnej poprawie. 
Potwierdzeniem tego jest 
ostatni wypadek, o  którym 
informowaliśmy w  poprzed-
nim wydaniu gazety.
W  odpowiedzi na liczne sy-

gnały od mieszkańców i rad-
nych miejskich, Urząd Mia-
sta poinformował o  planach 
montażu sygnalizacji świetl-
nej na tym skrzyżowaniu.
– Wykonanie budowy sygna-

lizacji świetlnej na skrzyżo-
waniu ul. Kasztanowej i Pół-
nocnej planowane było na 
ten rok. Jesteśmy w  trakcie 
prac projektowych. Niezbęd-

ne jest wykonanie projektu 
technicznego, uzyskanie po-
zwolenia budowlanego oraz 
wykonanie przyłącza w  celu 
zasilania instalacji świetlnej. 
Uruchomienie jej nastąpi 
w II połowie br. – przekazała 
Panoramie Joanna Brylska, 
kierownik biura prasowego 
Urzędu Miasta Kutno.
Jak zapowiada magistrat, 

światła mają zostać uru-
chomione w  drugiej poło-
wie bieżącego roku. Celem 
inwestycji jest zwiększenie 
bezpieczeństwa uczestników 
ruchu drogowego i  ograni-
czenie liczby zdarzeń dro-
gowych w  tym rejonie. Do 
sprawy będziemy jeszcze po-
wracać. •

Na feralnym skrzyżowaniuNa feralnym skrzyżowaniu
ma być bezpieczniejma być bezpieczniej

 Miasto zapowiada działania 

Policjanci biorący udział 
w  Powiatowych Targach 
Pracy w Kutnie wyciągnęli 
z  wody 58–latka. Mundu-
rowi rzucili się na ratunek 
tonącemu. Po wyciągnię-
ciu na brzeg mężczyzna 
odzyskał oddech. Dzięki 
szybkiej i  zdecydowanej 
reakcji policjantów ludzkie 
życie zostało uratowane.

O dużym szczęściu może po-
wiedzieć 58–letni mieszka-
niec powiatu kutnowskiego. 
21 maja 2025 roku na terenie 
przyległym do KDK w  Kut-
nie policjanci Wydziału Pre-
wencji kutnowskiej komendy 
– w  tym dzielnicowi – pro-
mowali swój zawód podczas 
trwających Powiatowych 
Targów Pracy. Nagle zauwa-
żyli jak idący wzdłuż stawu 

mężczyzna traci równowagę, 
stacza się po schodach i wpa-
da wprost do stawu.
– Mundurowi natychmiast 

ruszyli na pomoc. Mężczy-
zna z  powodu zachłyśnię-
cia nie mógł wydostać się 
z wody, a policjanci w ostat-
niej chwili wyciągnęli go na 
brzeg. Dzięki szybkiej pomo-
cy funkcjonariuszy mężczy-
zna odzyskał oddech. Oka-
zało się, że jest nim 58–latek 
mieszkaniec powiatu kut-
nowskiego. Chwilę potem 
na miejsce przyjechał zało-
ga pogotowia ratunkowego, 
która udzieliła mężczyźnie 
dalszej pomocy medycz-
nej – mówi aspirant Daria 
Olczyk, oficer prasowy Ko-
mendy Powiatowej Policji 
w Kutnie. •

Policjanci uratowaliPolicjanci uratowali
tonącego mężczyznętonącego mężczyznę
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Program Kutnowskiej Karty 
Mieszkańca nie zwalnia tem-
pa. Miasto systematycznie 
rozwija inicjatywę, posze-
rzając katalog zniżek i  ofert 
dostępnych dla posiadaczy 
karty. Do grona partnerów 
programu dołączyły właśnie 
kolejne firmy, oferując miesz-
kańcom atrakcyjne rabaty na 
różnorodne usługi i produkty.

– Z  Kutnowskiej Karty Miesz-
kańca korzysta ponad 24 tysięcy 
osób. Po roku działalności mogę 
stwierdzić, że program osiągnął 
sukces i  przyczynił się do real-
nych oszczędności mieszkań-
ców. Szacujemy, że dzięki KKM 
w kieszeniach mieszkańców po-
zostało ponad milion złotych. 
Będziemy działać dalej, aby 
rozwijać projekt i  poszerzać go 
o kolejne oferty – mówił prezy-

dent Kutna Mariusz Sikora pod-
czas jednej z niedawnych konfe-
rencji prasowych.
KKM ruszyła w  grudniu 2023 

roku. Program objął szeroki 
wachlarz partnerów instytu-
cjonalnych, umożliwiając 
korzystanie z tańszych 
biletów do kina, na 
basen, lodowisko, 
a  także darmowej 
komunikacji miej-
skiej czy godziny 
parkowania w  Stre-
fie Płatnego Parko-
wania. Teraz Kutnow-
ska Karta Mieszkańca 
poszerza swój zakres.
Wśród nowych Partnerów zna-

leźli się:
• Hotel Restauracja Rondo – 

10% zniżki na usługi hotelowe 
i restauracyjne

• Montaże z  TymDarkiem – 
zniżki od 5% do 50% na pomia-
ry, montaż sprzętu AGD i  skrę-
canie mebli modułowych
• Salon Dziecięcy PEPS – 5% ra-
batu na cały asortyment: wózki, 

foteliki, łóżeczka, pościel, 
zabawki i inne produk-

ty dla dzieci
• Sonova Audiolo-
gical Care Polska 
Sp. z  o.o. (GEERS 
Dobry Słuch) – 15% 
zniżki na akcesoria, 

baterie i  środki pie-
lęgnacyjne do apara-

tów słuchowych, a także 
bezpłatne badania słuchu 

i profesjonalne doradztwo.
• PHU EZO SFERA Michał Ko-

morowski – oferuje zniżki na 
wybrane usługi dla posiadaczy 
ważnej Karty Mieszkańca. •

Kolejni partnerzy dołączyli do KKM

życzenia życzenia
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Zakończona została 
inwestycja „Dosta-
wa i  montaż energo-
oszczędnych opraw 
oświetleniowych na 
ternie Gminy Łanię-
ta” polegająca na mo-
dernizacji oświetlenia 
ulicznego, realizowa-
na w  ramach Rządo-
wego Programu „Roz-
świetlamy Polskę”.

Jak informuje gmina 
Łanięta, w ramach pro-
jektu dokonano wymia-
ny istniejących opraw 
oświetleniowych na 
nowoczesne, energo-
oszczędne lampy LED.
Nowe oświetlenie po-

prawi bezpieczeństwo 
mieszkańców zarówno 
– kierowców jak i  pie-
szych, znacznie obniży 

zużycie energii elek-
trycznej, a  tym samym 
zmniejszy koszty utrzy-
mania oświetlenia, 
lampy LED charaktery-
zują się znacznie dłuż-
szą żywotnością niż 
tradycyjne źródła świa-
tła, co przekłada się na 
mniejsze wydatki na 
konserwację i wymianę.
Zadanie zrealizowała 

firma: Energa Oświetle-
nie Sp. z  o.o. z  Sopotu. 
Łącznie wymieniono 
377 opraw oświetlenio-
wych. Całkowity koszt 
realizacji: 323.221,64 zł.
Dofinansowanie w  wy-

sokości 80% wartości in-
westycji gmina otrzyma-
ła z Rządowego Funduszu 
Polski Ład: Programu In-
westycji Strategicznych 
(Edycja 9). •

Nowoczesne oświetlenie 
w Gminie Łanięta gotowe

fo
t. 

G
m

in
a 

Ła
ni

ęt
a



728 MAJA 2025 (ŚRODA)     •     Najnowsze wiadomości z Kutna i okolicy przeczytasz na www.panoramakutna.pl

Zielona Oś w  Kutnie po raz kolejny 
tętniła życiem. W  miniony weekend 
odbył się Festiwal Pumptrack & Ska-
tepark, który przyciągnął mieszkań-
ców Kutna i okolic. Dopisała zarówno 
pogoda, jak i humory – była to dosko-
nała niedziela dla całych rodzin i mi-
łośników aktywnego wypoczynku.

Oficjalnego otwarcia imprezy dokonał 
dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu 
i Rekreacji, Jarosław Szałamacha, który 
powitał uczestników i  zachęcił do ko-
rzystania z  bogatego programu wyda-
rzenia.
Na miejscu nie brakowało emocji – pu-

bliczność podziwiała widowiskowe po-
kazy profesjonalnych riderów, prezen-
tujących imponujące triki na BMX-ach, 
deskorolkach i  hulajnogach. Dla tych, 
którzy chcieli spróbować swoich sił, 
organizatorzy przygotowali bezpłatne 
warsztaty i szkolenia prowadzone przez 
doświadczonych instruktorów.
Uczestnicy mogli także skorzystać ze 

strefy serwisowej i wypożyczalni sprzę-
tu, co pozwalało każdemu – niezależnie 
od poziomu zaawansowania – dołączyć 

do wspólnej zabawy. Wstęp na festi-
wal był wolny, a zapisy odbywały się na 
miejscu. Organizatorzy zadbali o każdy 
szczegół, tworząc wydarzenie, które po 
raz kolejny połączyło sport, rekreację 
i pozytywną energię.
–  Zielona Oś Miasta w Kutnie zamieni-

ła się w centrum sportowych emocji! Za 
nami niesamowity festiwal pumptrac-
ka i  skateparku. Było dużo adrenaliny, 
świetna atmosfera, pokazy, konkur-
sy i  mnóstwo dobrej zabawy na dwóch 
(i więcej!) kółkach. Dziękujemy wszyst-
kim uczestnikom, widzom i  partnerom 
za obecność. To dzięki Wam to wyda-
rzenie miało tak wyjątkowy klimat. Do 
zobaczenia na kolejnych edycjach! – 
komentuje Jarosław Szałamacha, dy-
rektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Re-
kreacji w Kutnie.
To nie koniec sportowych atrakcji na 

Zielonej Osi, które organizuje Miejski 
Ośrodek Sportu i Rekreacji w Kutnie. Już 
8 czerwca odbędzie się II Rajd Rowerowy 
nad Ochnią, zaś 21 czerwca, na zakoń-
czenie cyklu, odbędzie się II edycja Pro-
jektu Plaża. Będzie się działo, serdecz-
nie zapraszamy! •

Zielona Oś tętni życiem!
Za nami kolejna impreza w ramach Sportowej Wiosny

 MOSiR nie zwalnia tempa 

Było dużo adrenaliny, 
świetna atmosfera, pokazy, 
konkursy i mnóstwo dobrej 

zabawy - komentuje Jarosław 
Szałamacha, dyrektor MOSiR.

materiał promocyjny
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35 okazałych platanów 
wsadzonych zostało w Par-
ku Nad Ochnią tuż przy 
stadionie miejskim "Kut-
nowianka". Drzewa sadzili 
samorządowcy i  przedsta-
wiciele instytucji miejskich 
oraz członkowie rad funk-
cjonujących w Kutnie. Swo-
je drzewa mają również 
uczniowie kutnowskich 
szkół. Wszystko z  okazji 
przypadającego w tym roku 
jubileuszu 35–lecia powsta-
nia samorządów w Polsce.

Te jednostki samorządu tery-
torialnego zostały utworzone 
na mocy ustawy o  samorzą-
dzie gminnym, która weszła 
w życie 27 maja 1990 roku.
– Mamy nadzieję, że dzięki 

tej alei będziemy pamiętać 
w Kutnie o początkach samo-
rządu. Każdy z  prezydentów 
naszego miasta ma tutaj swo-

je drzewo, tak samo zresztą 
jak wszystkie miejskie insty-
tucje działające w  Kutnie – 
mówił Mariusz Sikora, Pre-
zydent Kutna.
Drzewa zasadzili w  ponie-

działek:
• w  imieniu prezydenta Zbi-
gniewa Burzyńskiego: mał-
żonka Grażyna i synowie Ce-
zary i Paweł.
• w imieniu Pani Justyny Ce-
ranowskiej, córki pierwszego 
prezydenta miasta Pana Je-
rzego Ceranowskiego (1990 
– 1993)  zastępcy Prezydenta 
Miasta: Zbigniew Wdowiak 
oraz Jacek Boczkaja.
• w imieniu Krzysztofa De-
bicha prezydenta Kutna (w 
latach 1993 - 1998) zastępcy 
Prezydenta Miasta: Zbigniew 
Wdowiak oraz Jacek Boczkaja,
• Krzysztof Wacław Dębski 
prezydent Kutna (w  latach 

1998 – 2002)
• Mariusz Sikora – prezydent 
miasta Kutna (od roku 2024)
• Radni Rady Miasta Kutna: 
Danuta Blus, Artur Ciurlej, 
Robert Feliniak, Paweł Mar-
kiewicz, Tomasz Rędzikowski, 
Łukasz Walczak, Beata Wło-
darczyk, Małgorzata Żurada
przedstawiciele miejskich 
instytucji, spółek i firm:
• Kutnowskiego Domu Kultury
• Miejskiej i  Powiatowej Bi-
blioteki Publicznej im. Stefa-
na Żeromskiego
• Muzeum Pałacu Saskiego
• Miejskiego Ośrodka Pomocy 
Społecznej
• Zarządu Nieruchomości 
Miejskich
• Miejskiego Zakładu Komu-
nikacji
• Towarzystwa Budownictwa 
Społecznego

• Grupowej Oczyszczalni 
Ścieków
• Przedsiębiorstwa Wodocią-
gów i Kanalizacji
• Miejskiego Ośrodka Sportu 
i Rekreacji
przedstawiciele kutnowskie-
go żłobka, przedszkoli i szkół 
podstawowych:
• Żłobek Miejski Wesoła Łąka
• Integracyjne Przedszkole 
Miejskie nr 3 Jarzębinka
• Przedszkole Miejskie numer 
5 Stokrotka
• Przedszkole Miejskie numer 
8 Promyczek
• Przedszkole Miejskie numer 
15 Bajka
• Przedszkole Miejskie numer 
16 Calineczka
• Przedszkole Miejskie numer 
17 Niezapominajka
• Szkoła Podstawowa nr 1 im. 

Tadeusza Kościuszki
• Szkoła Podstawowa nr 2 im. 
Marszałka Józefa Piłsudskiego
• Szkoła podstawowa nr 4 im. 
Mikołaja Kopernika
• Szkoła Podstawowa nr 5 im. 
Henryka Sienkiewicza
• Szkoła Podstawowa nr 6 im. 
Marii Skłodowskiej – Curie
• Szkoła Podstawowa nr 7 im. 
Adama Mickiewicza
• Szkoła Podstawowa nr 9 im. 
Władysława Jagiełły
przedstawiciele rad miejskich 
i spółdzielni:
• Rada Seniorów Miasta Kutna
• Kutnowska Rada Pamięci 
Narodowej
• Miejska Rada Działalności 
Pożytku Publicznego
• Miejska Rada Sportu
• Samorządowa Spółdzielnia 
Socjalna. •

35 drzew na 35-lecie samorządu! 
W Kutnie posadzili aleję platanów

Drzewa sadzili samorządowcy i przedstawiciele 
instytucji miejskich oraz członkowie rad 

funkcjonujących w Kutnie.
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Zwieńczeniem działań rozpoczę-
tych już w latach osiemdziesiątych 
był dzień 27 maja 1990 roku, w któ-
rym przeprowadzono pierwsze po 
II wojnie Światowej realnie wolne i 
demokratyczne wybory do rad gmin. 
Prawdziwa demokracja na szczeblu 
lokalnym stała się rzeczywistością. 
Początkowo rada liczyła 24 radnych, 
a organem wykonawczym był Za-
rząd Gminy. Wielokrotne zmiany 
ustawy samorządowej spowodowa-
ły, iż od wyborów samorządowych 
w 2002 roku rada liczy 15 radnych, 
a organem wykonawczym jest Wójt 
wybierany w bezpośrednich wybo-
rach przez wszystkich uprawnionych 
mieszkańców Gminy. 
Dalszy rozwój prawa samorządowego 

łącznie z restytucją powiatów i powo-
łaniem po raz pierwszy w historii Polski 
samorządu województwa, był w pew-
nym sensie tylko oczywistą konsekwen-
cją rewolucji ustrojowej roku 1990. 
Zdecydowane odrzucenie obcego ustro-

jowo systemu rad narodowych i powró-
cenie do tradycji polskiego samorządu 
terytorialnego, było jednoznacznym 
sygnałem dla całej Europy, że Polska 
powraca do niej po latach politycznego 
ograniczenia swobody wyboru ustroju. 
Sygnał ten zaowocował naszą później-
szą akcesją do Unii Europejskiej. 
35 minionych lat może być bez wątpie-

nia powodem do dumy. Samorząd tery-

torialny zdał egzamin z samodzielności 
i efektywności podejmowanych działań 
na rzecz swoich mieszkańców z wyni-
kiem bardzo dobrym. Rok trzydziesto-
pięciolecia samorządu terytorialnego 
przypomina w pewnym sensie początki 
przemian z roku 1990. Dziś, podobnie jak 
wtedy, stoją przed nami nowe wyzwa-
nia, ale również ogromne szanse. Szybki 
rozwój współczesnej gospodarki, a także 
stale rosnące wymagania mieszkańców 
motywują nas do myślenia niestandar-
dowego, szukania nowych, efektywnych 
metod organizacji i zarządzania. 
Oto najistotniejsze kierunki rozwoju i 

priorytety inwestycyjne, jakie zostały 
zrealizowane w ciągu ostatnich 35 lat 
działania samorządu Gminy Kutno.
Dla poprawienia  podstawowych wa-

runków dostępu do  bieżącej wody zo-
stały zbudowane  sieci wodociągowe  
wraz z przyłączami o łącznej  długości 
aż 192 km. Ważną inwestycją, która była 
priorytetem I kadencji stałą się budowa 
infrastruktury telefonicznej . W okresie 
1996–1998 została wykonana sieć tele-
foniczna o łącznej długości 260 km,  z 
856 przyłączami  i 182 przyłączami ra-
diowymi o łącznej wartości  na ok. 4,1 
mln złotych. 
W zakresie poprawy zaopatrzenia gmi-

ny w wodę  i poprawy warunków  byto-
wych w 2012 roku wykonano zbiornik 
wody o pojemności 200 m3 dla potrzeb 
stacji uzdatniania wody w Żurawieńcu. 

Ważną dziedziną  od początku było i jest 
dla samorządu  – drogownictwo.
Wykonując podbudowy  i  nowe na-

wierzchnie asfaltowe przez 35 lat zo-
stało przebudowane  około 100 km dróg 
gminnych.  W okresie minionych dzie-
sięciu lat  przebudowano 32,15 km dróg 
na nową nawierzchnię asfaltową. Dzięki 
funduszom unijnym i dobrze zarządza-
nym środkom własnym udało się po 
2010 roku zmodernizować wiele istot-
nych dróg, np. w Gołębiewie Nowym, 
Woźniakowie, Nowej Wsi i Gołębiewie 
Starym. W ramach porozumienia  z woj-
skiem w roku 2014  udało się zakupić 
konstrukcję mostu i wybudować go na 
rzece Ochni w m. Ryków.
Kolejną ważną dziedziną , którą zajmo-

wał i zajmuje się samorząd gminy jest 
oświata.
Na  mocy decyzji Sejmu z 1996 roku 

prowadzenie szkół podstawowych stało 
się zadaniem własnym. Przejęcie szkół 
zaowocowało  pobudowaniem  nowych  
obiektów oświatowych: Zespołu Szkół 
w Gołębiewku wraz z halą gimnastycz-
ną (wybudowaną w latach 2003 – 2004) 
oraz  Zespołu Szkół w Byszewie  (oddano 
do użytku w 1994 roku)  i salą gimna-
styczną (1996 r).
W roku 2009 gmina Kutno wzbogaciła 

się o dwa wspaniałe boiska: wielofunk-
cyjne  boisko przy Zespole Szkół w By-
szewie i drugie, wybudowane przy Szko-

le Podstawowej  w Strzegocinie 
w ramach  akcji „ Orlik” za kwotę  
ponad miliona złotych. W roku 
2015 oddane zostało do użytku 
kolejne wielofunkcyjne  boisko  
sportowe  w m. Gołębiew. W la-
tach 2019–2023 pozyskano szereg 
dotacji dla szkół podstawowych: 
na zakup pomocy dydaktycznych, 
na promocję i wspieranie czytel-
nictwa, na tablice interaktywne i 
monitory dotykowe, na eko–pra-
cownie, cyfryzację, laboratoria 
przyszłości, wsparcie nauczycieli, 
naukę pływania, wycieczki i lek-
cje o finansach.
Gmina  również dba o  ochro-

nę środowiska. Zamontowano w 
2012 roku instalacje solarne na 
budynkach szkolnych. Zadanie 
wykonano w porozumieniu ze 
Związkiem Gmin Regionu Kut-
nowskiego i z dofinansowaniem  
z WFOS i GW w  Łodzi. 
Kolejnym ważnym zadaniem w 

ramach ochrony środowiska oraz 
zaspokojenia potrzeb mieszkań-
ców gminy Kutno  była kanaliza-
cja. W pierwszej kolejności, w la-
tach 2006–2007  skanalizowano  
sołectwo Woźniaków,  w latach 
2009– 2012 Gołębiew oraz  w la-
tach 2012–2014 sołectwo Bielaw-
ki, Malina i Stara Wieś. W tym 
przedsięwzięciu Gmina współ-

35 lat samorządu terytorialnego w Gminie Kutno

materiał promocyjny
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pracowała z samorządem mia-
sta Kutno – dzięki tej inwestycji 
przyłącza zyskali kutnianie z uli-
cy Zielonej. Ogółem wybudowa-
no ok. 40 km sieci kanalizacyjnej 
W ramach porozumienia  pozy-

skano z Agencji Nieruchomości w 
Łodzi środki w latach 2012–2014 
i został dokonany kapitalny re-
mont oczyszczalni ścieków oraz 
kotłowni na osiedlach  mieszka-
niowych    w Głogowcu i w Lesz-
nie. 
W okresie  2004 – 2014  wybudo-

wano 350 przydomowych oczysz-
czalni  za łączną wartość  4,3 mln 
zł.  z czego udział  właścicieli – 
mieszkańców wynosi ok. 15 %. Po-
została kwota  pochodziła ze środ-
ków  unijnych i budżetu gminy.
Zniżka w wysokości 25% wpro-

wadzona w 2022 roku spowodo-
wała sukcesywne zwiększenie 
liczby mieszkańców kompostu-
jących bioodpady z 2675 osób w 
2020 roku do 4763 osób w 2023 
roku. Obecnie ponad 60% miesz-
kańców kompostuje bioodpady, co 
skutkuje mniejszą ilością odpadów 
odbieranych od mieszkańców.
Samorząd  gminy  dużą rolę  

przywiązuje do rozwoju  kultu-
ralnego naszej gminy.
W ramach pozyskanych środków  

z Programu Rozwoju Obszarów 
Wiejskich  i  w ramach programu 
Leader  za łączną kwotę 1 mln 
600 tysięcy zmodernizowano i 
wyremontowano w latach 2013 i 
2014  świetlice wiejskie  w Koma-

dzynie, Wroczynach i Strzegocinie.  
W związku z trwałością projektu „Roz-

wój gospodarki turystycznej w gminie 
Kutno poprzez wykorzystanie walorów 
przyrodniczych i dziedzictwa kulturo-
wego", po rewitalizacji (w latach 2018–
2020) zespołu dworsko–parkowego w 
Leszczynku Gmina Kutno i Centrum 
Kultury Gminy Kutno są zobowiązane 
do realizacji bogatej oferty kulturalnej, 
historycznej i artystycznej.
W ramach własnych środków budże-

towych, wsparciu sponsorów bądź po-
zyskiwanych na bieżąco dotacji reali-
zowane są min.: Konkurs poetycki im. 
Józefa Bohdana Zaleskiego, Odyseja 
Napoleońska, Festiwal Muzyki Ludowej 
„Złota Leszczyna", a także koncerty mu-
zyki klasycznej i rozrywkowej, plenero-
we kino letnie, warsztaty artystyczne, 

konkurs tańca solowego, wystawy prac 
malarskich i rękodzieła  oraz pokazy ta-
neczne 
W ramach działalności CKGK działa Ze-

spół Ludowy LESZCZYNIANKI  oraz Ze-
spół Pieśni i Tańca „Leszczynki", a także 
Orkiestra Gminy Kutno. Co roku odby-
wają się gminne dożynki. 
 Kolejne lata w gminie Kutno były okre-

sem intensywnych działań na rzecz 
rozwoju społeczno–gospodarczego, 
budowania więzi społecznych i tożsa-
mości lokalnej. Gmina odniosła szereg 
sukcesów, które przyczyniły się do po-
prawy jakości życia mieszkańców. W 
każdym sołectwie podejmowane były 
działania inwestycyjne, ze szczególnym 
naciskiem na poprawę infrastruktury 
drogowej. Wszystkie te działania miały 
na celu podniesienie standardu życia i 

zwiększenie bezpieczeństwa. Budowana 
była sieć wodno– kanalizacyjna, prze-
prowadzane były termomodernizacje 
budynków użyteczności publicznej, po-
wstawały place zabaw, strefy wypoczyn-
ku i aktywności sportowej. Podniesiono 
standard wyposażenia jednostek Ochot-
niczych Straży Pożarnych w gminie Kut-
no. Trzy z nich OSP KSRG Komadzyn, 
OSP Leszczynek i OSP Wierzbie pozy-
skały nowe wozy bojowe. Mieszkańcy 
gminy otrzymali możliwość realizacji 
własnych pomysłów poprzez udział w 
inicjatywie lokalnej, programie współ-
pracy i małych grantach, co wyraźnie 
odbija się w integracji lokalnej społecz-
ności w sołectwach. W gminie działa 
aktywnie działa  aż 15  Kół Gospodyń 
Wiejskich. 
Na przestrzeni ostatnich lat wprowa-

dzono wiele udogodnień dla mieszkań-
ców naszej gminy, takich jak KARTA 
MIESZKAŃCA GMINY KUTNO, która 
min. uprawnia do darmowych przejaz-
dów liniami Gminny Bus.
Powołano pierwszą w powiecie MŁO-

DZIEŻOWĄ RADĘ GMINY KUTNO, a od 
czterech lat w CKGK działa także KLUB 
SENIORA.
W 2022 roku przyjęta została po wielu 

konsultacjach społecznych, przepro-
wadzonych ankietach i analizach nowa 
Strategię Rozwoju Gminy Kutno na lata 
2021–2030, która wyznacza kierunki 
rozwoju w obszarach społeczno–go-
spodarczych. W obecnej chwili gmina 
dynamicznie rozwija się, koncetrując 
swoją uwagę na projektach infrastruk-
turalnych, które ułatwiają życie miesz-
kańcom.  •

życzenia
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W Kutnowskim Domu Kultury 
odbyła się IX edycja Powia-
towych Targów Pracy, zorga-
nizowana przez Powiatowy 
Urząd Pracy w  Kutnie. Wy-
darzenie, które z roku na rok 
cieszy się coraz większym za-
interesowaniem, odbyło się 
pod honorowym patronatem 
Starosty Kutnowskiego Danie-
la Kowalika oraz Prezydenta 
Miasta Kutno Mariusza Siko-
ry. Organizatorem wydarze-
nia był Powiatowy Urząd Pra-
cy w Kutnie.
Targi otworzyła Dyrektor Po-

wiatowego Urzędu Pracy Mał-
gorzata Czerwińska, witając 
przybyłych gości, wystawców 
oraz wszystkich poszukujących 
zatrudnienia. Wśród obecnych 
firm znalazły się m.in.: Fuji Seal 
Poland, Sirmax Polska, Sonoco 
Consumer Products, New Cold, 
Fresenius Kabi, Newly Weds Fo-
ods, Animex Foods, Ustronian-
ka, Cedrob, ZPM "Koniarek", 
Katoen Natie, Randstad Polska, 
Vandemoortele, Nijwa, Ferma-

tor, TRI Sp.  Zo.o., Aarsleff, Ma-
gnolia, Media Distribution, Pie-
karnia Dąbrowice. Wydarzenie 
zgromadziło około 30 wystaw-
ców, reprezentujących zarówno 
sektor prywatny, jak i publiczny 
– w tym Wojewódzki Urząd Pra-
cy w  Łodzi, Młodzieżowe Cen-
trum Kariery OHP, Zakład Karny 
w  Garbalinie, Komendę Powia-
tową Policji w Kutnie,  Wojskowe 
Centrum Rekrutacji w  Skiernie-
wicach, oraz 9ŁBOT. 
W targach uczestniczyli również 

przedstawiciele władz powiato-
wych: Daniel Kowalik Starosta 
Kutnowski, Anna Konwerska – 
Wicestarosta, Jolanta Pietrusiak 
– Członek Zarządu Powiatu Kut-
nowskiego, Tomasz Walczewski – 
Członek Zarządu Powiatu, Małgo-
rzata Stępniewska – Radna Rady 
Powiatu Kutnowskiego. Obecny 
był również Prezydent Miasta 
Kutno, Burmistrzowie i Wójtowie 
gmin z  terenu Powiatu Kutnow-
skiego, a także Aneta Dziemdziela 
– Wicedyrektor Wojewódzkiego 
Urzędu Pracy w Łodzi.

Dla odwiedzających była to nie-
powtarzalna okazja do zapozna-
nia się z ofertami pracy – zarówno 
lokalnymi, jak i  zagraniczny-
mi – oraz do bezpośredniego 
kontaktu z  potencjalnymi pra-
codawcami. Uczestnicy mogli 
również skorzystać z  porad do-
radców zawodowych oraz uzyskać 
informacje o  możliwościach za-
trudnienia w  służbach mundu-
rowych.
Targi pracy to nie tylko szansa 

na znalezienie zatrudnienia, ale 
również możliwość poznania 
aktualnych trendów na rynku 
pracy. Z roku na rok wydarzenie 
przyciąga coraz większą liczbę 
wystawców i odwiedzających, co 
świadczy o  jego rosnącym zna-
czeniu dla lokalnej społeczności 
i  rynku pracy w  regionie kut-
nowskim.
– Targi dedykowane są 

interesariuszom rynku pracy, 
czyli wszystkim osobom poszu-
kującym pracy, chcącym zmie-
nić pracę, tym którzy wkraczają 

na drogę kariery zawodowej oraz 
pracodawcom. Wymiar targów 
jest wielopłaszczyznowy. To jest 
też miejsce spotkań przedsię-
biorców, samorządowców, insty-
tucji rynku pracy, płaszczyzna 
do budowania dialogu. Myślę, 
że z  korzyścią dla wielu stron 
i dla budowania przestrzeni ma-
jącej na celu rozwój, kontakty  
które sprzyjają rozwojowi i  po-
wstawaniu nowych inicjatywy. 
No i  oczywiście wychodzimy 
naprzeciw oczekiwaniom osób 
poszukujących pracy – mówi-
ła Małgorzata Czerwińska, 
Dyrektor Powiatowego Urzędu 
Pracy w Kutnie.
– Dzisiejsze targi to jest wspa-

niała okazja, żeby potencjalni 
pracodawcy mogli poznać po-
tencjalnych pracowników, ale 
i  również potencjalni pracow-
nicy mogli się zapoznać z lokal-
nym rynkiem pracy. Jak widzimy 
na załączonym obrazku wiele 
rozmów, duże zainteresowanie 
stoiskami, dużo mieszkańców 
powiatu kutnowskiego dzisiaj 

się tutaj zjawiło, więc myślę, że 
dzisiejsze targi tak jak wszyst-
kie osiem poprzednich będą 
owocne i  mieszkańcy naszego 
powiatu znajdą dzięki nim pra-
cę – mówił Daniel Kowalik, 
Starosta Kutnowski.
– Podczas targów mieliśmy 

przyjemność zaprezentować 
się z  własnym stoiskiem, przy 
którym czekały na uczestników 
drobne upominki, gadżety pro-
mocyjne, słodycze oraz świeże 
jabłka. Wszystko spotkało się 
z  bardzo ciepłym odbiorem. 
Ogromne zainteresowanie wy-
darzeniem pozytywnie nas 
zaskoczyło – frekwencja była 
wyższa, niż się spodziewaliśmy. 
Przybyło wiele osób z  różnych 
zakątków powiatu, co potwier-
dza, jak ważne i  potrzebne są 
tego rodzaju inicjatywy – pod-
kreślił Tomasz Walczewski, 
Członek Zarządu Powiatu Kut-
nowskiego. •

Za nami IX Powiatowe Targi Pracy w Kutnie
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Informacja o wywieszeniu 
 wykazu nieruchomości przeznaczonych 

do oddania w dzierżawę w trybie przetargowym 

Zarząd Nieruchomości Miejskich w Kutnie, stosownie do art. 35 ust. 1 ustawy z dnia 21 

sierpnia 1997 r. o gospodarce nieruchomościami (Dz. U. z 2024 r. poz. 1145.) informuje, 

że na stronie internetowej, w BIP-e oraz na tablicy ogłoszeń Zarządu Nieruchomości 

Miejskich w Kutnie i Urzędu Miasta Kutno - na okres 21 dni od dnia 27.05.2025 r. do dnia 

16.06.2025 r. został zamieszczony wykaz nieruchomości przeznaczonych do oddania  

w dzierżawę w trybie przetargowym. W wykazie ujęto dwie nieruchomości gruntowe 

o pow. 15,00 m2 każda. Grunty znajdują się przy ul. 1-go Maja 21 w Kutnie.

Szczegółowych informacji udziela sekcja eksploatacji, nr tel. 24 252 81 07; 24 252 81 10.
ogłoszenie życzenia

Zakończył się etap naboru 
projektów do tegorocznej 
11. edycji Kutnowskiego 
Budżetu Obywatelskiego. 
W tym roku wpłynęło 36 
propozycji, które będą 
teraz poddane ocenie 
formalnej. Ile trafi osta-
tecznie pod głosowanie 
mieszkańców przekona-
my się wkrótce.
– Dziękujemy wszystkim 

projektodawcom za zaanga-
żowanie, pomysłowość i  energię 
włożoną w  przygotowanie wniosków. 
Przechodzimy zatem do etapu oceny 
formalnej. Projektodawcy – czujność 
zalecana. Koordynator Budżetu Obywa-
telskiego będzie się z Wami kontaktować 
w  razie braków lub niejasności. Warto 
śledzić skrzynki mailowe i być gotowym 

na szybkie uzupełnienia – ko-
mentuje Daria Byczek, ko-

ordynator Kutnowskiego 
Budżetu Obywatelskiego.

Kutnowski Budżet Oby-
watelski od lat cieszy się 
popularnością. Dzięki 
zgłoszonym projektom 

w mieście powstały nowe 
place zabaw, siłownie ple-

nerowe, boiska, strefy zie-
leni, zrealizowano również 

wiele wydarzeń kulturalnych, 
integracyjnych i  edukacyjnych. W  tym 
roku do dyspozycji mieszkańców jest aż 
1 milion 250 tysięcy złotych – to najwyż-
sza jak dotąd pula środków przeznaczo-
na na realizację pomysłów zgłaszanych 
przez kutnian. •

Tyle projektów wpłynęło do KBO
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Udzielanie pierwszej pomocy w sy-
tuacjach kryzysowych oraz pod-
stawy opieki pielęgniarskiej w ta-
kich sytuacjach ćwiczyli wspólnie 
w centrum symulacji medycznych 
kutnowskiej ANSGK żołnierze 
9 Łódzkiej Brygady Obrony Te-
rytorialnej oraz studenci koła 
naukowego kierunku pielęgniar-
stwo.

Wspólne ćwiczenia żołnierzy 
9 Łódzkiej Brygady Obrony Teryto-
rialnej i studentów kierunku pielę-
gniarstwo zostały przeprowadzone 
20. maja 2025 r. w Monoprofilowym 
Centrum Symulacji Medycznych 
działającym w Akademii Nauk Stoso-
wanych Gospodarki Krajowej w Kut-
nie. Żołnierze i  studenci korzystali 
z nowoczesnych trenażerów pod kie-
runkiem instruktora ratownika mgra 
Pawła Piernikowskiego.

Szkolenie realizowano w  oparciu 
o założenia jak najwyższej wierności 
ćwiczonych przypadków. Znalazły 
się wśród nich resuscytacja krąże-
niowo-oddechowa, wkłucia dożylne, 
zaopatrywanie krwotoków. Możli-
wość prowadzenia ćwiczeń ratowni-
ków-żołnierzy 9ŁBOT w kutnowskiej 
akademii to praktyczna realizacja 
podpisanego dwa lata temu porozu-
mienia o współpracy.
Już niebawem studenci z kierunków 

ratownictwo medyczne, pielęgniar-
stwo i  bezpieczeństwo narodowe 
będą mogli sprawdzić swoje umie-
jętności w terenie pod okiem specja-
listów od ratownictwa z  WOT. Tak 
prowadzona współpraca, opierająca 
się o  wymianę doświadczeń i  naby-
wanie nowych umiejętności przyczy-
nia się do wzmacniania odporności 
społecznej na sytuacje kryzysowe. •

"Terytorialsi" na ćwiczeniach "Terytorialsi" na ćwiczeniach 
w kutnowskiej ANSGKw kutnowskiej ANSGK

Trzymiesięczny Jaś z Żychlina 
nigdy nie był w domu. Od uro-
dzenia jego życie to szpitalne 
łóżko, rurki, monitory i  co-
dzienna walka o przetrwanie. 
Diagnoza: mukowiscydoza, 
rzadka i  nieuleczalna cho-
roba genetyczna. Choroba 
odebrała mu dzieciństwo, za-
nim się zaczęło. W internecie 
trwa zbiórka, która może dać 
Jasiowi szansę na życie poza 
szpitalem, wśród bliskich, 
miłości i nadziei.

– To miał być najszczęśliwszy 
dzień w  naszym życiu. I  był. 
Przez chwilę. Niecałe czte-
ry miesiące temu przyszedł 
na świat nasz synek Jaś. Cze-
kaliśmy na niego z  ogromną 
miłością, nadzieją i  planami 
na wspólne życie. Cała cią-
ża przebiegała prawidłowo. 
Wszystkie badania, usg, nic nie 
zapowiadało tego, co miało na-
dejść… – mówią rodzice Jasia, 
którzy założyli zbiórkę pienię-
dzy w  popularnym serwisie 
siepomaga.pl
Jak relacjonują, gdy rozpoczę-

ła się trzecia doba życia Jasia 
i  rozpoczął się dramat, który 
trwa do dziś. Wtedy właśnie za-
częły się pierwsze objawy cho-

roby Jasia, niedrożność smółki. 
Diagnoza była jak uderzenie 
prosto w serce. U Jasia wykryto 
mukowiscydozę, rzadką, nie-
uleczalną chorobę genetycz-
ną. W  ciągu zaledwie czterech 
miesięcy nasz synek przeszedł 
aż trzy poważne operacje. Leka-
rze musieli usunąć prawie całe 
jelito cienkie! Zostało mu tylko 
38 cm. To za mało, by organizm 
mógł samodzielnie wchłaniać 
niezbędne składniki odżywcze.
Jaś żyje dzięki pozajelitowemu 

żywieniu przez pompę. Nie je 
jak inne dzieci. Nie ma szansy, 
by rozwijał się tak, jak jego ró-
wieśnicy. Każdy dzień to walka 
o  jego życie. Synek jest podłą-
czony do maszyny, bez moż-
liwości powrotu do domu. Do 
tego doszedł zator w  szyjnej 
żyle i  zmiany w  główce wyma-
gające stałej kontroli.
Jaś nigdy nie był w domu. Nigdy 

nie poznał swojego łóżeczka. 
Nie był nawet na spacerze. Cały 
czas spędza w  szpitalu. Jego 
świat to szpitalne łóżko, kro-
plówki i dźwięki aparatów.
Rodzice starają się być przy 

nim jak najczęściej, ale miesz-
kają 90 km od szpitala. Dojazdy 
są kosztowne. Noclegi w  inter-
nacie przy szpitalu to kolejny 

wydatek, którego nie są w  sta-
nie regularnie pokrywać.
Ojciec Jasia pracuje, ale ogrom 

kosztów przytłacza rodziców 
chłopca. Paliwo, rachunki, 
opłaty, leki, dojazdy, jedzenie, 
wszystko przekracza ich możli-
wości.
– Codziennie odmawiamy so-

bie wszystkiego, by mieć z czego 
pokryć chociaż minimum opieki 
medycznej dla Jasia. 800+ wy-
starcza ledwie na najpotrzeb-
niejsze rzeczy dla niego. Po 
opłaceniu paliwa zostaje nam 
około tysiąca złotych na życie. 
Dla dwójki rodziców, którzy 
rozdają swoje serca i siły między 
szpitalne korytarze a  codzien-
ność, to dramat. Nie prosimy 
o luksusy. Prosimy o szansę, by 
nasz synek miał życie, które za-
częło się w  bólu i  walce. Życie, 
które jeszcze nie zdążyło się za-
cząć poza szpitalem. Jaś zasłu-
guje na dom, leczenie i spokojny 
rozwój – mówią rodzice Jasia.
I  dodają: – Każda złotówka to 

dla nas nadzieja. Udostępnienie 
to krok bliżej powrotu do domu. 
Z  całego serca dziękujemy za 
każdą formę pomocy i dobre sło-
wo. Nie poddamy się dla Jasia. 
Bo on zasługuje na wszystko, co 
najpiękniejsze. •

Pilnie potrzebna pomoc dla Jasia!

Zeskanuj kod aparatem w telefonie:
www.siepomaga.pl/jan-krzeminski

Prosimy o szansę, by nasz synek miał 
życie, które zaczęło się w bólu i walce. 

- mówią rodzice chłopca.
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Kutnowscy policjanci są obecni 
wszędzie tam, gdzie można pro-
mować bezpieczeństwo. Nie zabra-
kło ich także na kolejnej corocznej 
edycji pikniku z cyklu „Bezpieczny 
Powiat”. Policjanci promowali nie 
tylko bezpieczeństwo mieszkań-
ców ale i swój zawód.

24 maja 2025 roku w Oporowie od-
był się piknik z serii „Bezpieczny Po-
wiat – Bezpieczna Rodzina” organi-
zowany przez Starostwo Powiatowe 
w Kutnie, lokalne samorządy oraz 
Stowarzyszenie Wędkarzy w  Opo-
rowie. Przedsięwzięcie cieszyło się 
dużym zainteresowaniem wśród 
mieszkańców naszego powiatu.
Jak bezpiecznie poruszać się po 

drodze, jak korzystać z  przejść dla 
pieszych, z  dróg dla rowerów, jak 
bezpiecznie spędzić wakacje, przy-
gotować się do wyjazdów – tą wie-
dzę mogły zdobyć dzieci i młodzież 
będąca na pikniku. Na prelekcjach 
obecni byli również przedstawiciele 

SANEPID oraz Lasów Państwowych. 
Po prelekcjach przygotowane zosta-
ły dla dzieci atrakcje między innymi 
pokazy sprzętu służb mundurowych. 
Nie zabrakło stoiska policyjnego na 
którym dzieci mogły zaopatrzyć się 
w  różne materiały profilaktyczne 
oraz elementy odblaskowe, które 
są bardzo pomocne podczas poru-
szania się po drodze, szczególnie 
w miejscach gdzie nie ma chodnika. 
Na takich przedsięwzięciach dużym 
zainteresowaniem cieszą się pokazy 
sprzętu służb mundurowych. Tak 
też było i tym razem. Dzieci chętnie 
wsiadały za kierownicę radiowozu 
czy też motocykli oznakowanych, 
robiąc obie pamiątkowe zdjęcia. 
Taki piknik rodzinny to bardzo do-
bra okazja do promowania naszego 
zawodu policjanta. Funkcjonariu-
sze rozdawali ulotki zachęcające do 
wstąpienia w  nasze szeregi, dzieci 
i młodzież chętnie przymierzali pre-
zentowane przez nas ubranie tak-
tyczne. •

„Bezpieczny Powiat”„Bezpieczny Powiat”
Policjanci na pikniku w OporowiePolicjanci na pikniku w Oporowie
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Informacja o zamieszczeniu wykazu nieruchomości 
przeznaczonych do oddania w dzierżawę 

Wójt Gminy Łanięta, zgodnie z art. 35 ust. 1 ustawy z dnia 21 sierpnia 1997 r. o gospodarce 
nieruchomościami (t.j. Dz. U. z 2024 r. poz. 1145 z późn. zm.) informuje o zamieszczeniu 
na okres 21 dni w siedzibie Urzędu Gminy Łanięta, Witoldów 6A, 99-306 Łanięta, 
na stronie podmiotowej Biuletynu Informacji Publicznej Urzędu Gminy Łanięta 
(www.bip.gminalanieta.pl) oraz na stronie internetowej Gminy Łanięta 
(www.gminalanieta.pl) wykazu nieruchomości przeznaczonych do oddania 
w dzierżawę. Wykaz dotyczy  części nieruchomości położonych na terenie gminy 
Łanięta i będących własnością Gminy Łanięta o numerach ewidencyjnych:

a) 43/2, obręb Suchodębie Wieś;                      f) 206/8, obręb Łanięta;                                     

b) 274/2, obręb Łanięta;                                      g) 123/3, obręb Łanięta;

c) 206/10, obręb Łanięta;                h) 75/1, obręb Klonowiec Wielki;

d) 204/3, obręb Łanięta;                i) 206/4, Łanięta;

e) 206/7, obręb Łanięta;                                       j) 126, obręb Łanięta    

ogłoszenie

OBWIESZCZENIE 

Na podstawie art. 11 d ust. 5 ustawy z dnia 10 kwietnia 2003r. o szczególnych 

zasadach przygotowania i realizacji inwestycji w zakresie dróg publicznych (Dz. U. 

z 2024r., poz. 311) zawiadamia się, że Starosta Kutnowski w dniu 30.04.2025r. wszczął  

na żądanie wnioskodawcy - Gminy Nowe Ostrowy,  Nowe Ostrowy 80, 99 – 350 Ostrowy, 

postępowanie w sprawie wydania decyzji o zezwoleniu na realizację inwestycji drogowej 

pn.: „Przebudowa i rozbudowa drogi gminnej nr 102331E” w miejscowości Kały, gmina 

Nowe Ostrowy (nr ewid. dz.:184/1, 216, 230, 217, 218, 219, 220, 228, 227, 226, 225, 224/2, 

224/1, 223, 222, 215, 214, 213 obręb 0002 Grochów).

W związku z planowaną inwestycją projektowany jest podział działek o nr ew.: 

230, 217, 219, 220, 228, 227, 226, 225, 224/2, 224/1, 223, 222, 215, 214, 213, obręb Grochów

W wyniku podziału powstaną działki o nr ew.: 230/4, 217/2, 219/2, 220/2, 228/2, 227/2, 

226/2 225/2, 224/6, 224/4, 223/2, 222/2, 215/2, 214/2, 213/2, obręb Grochów,  które będą 

zajęte pod drogę i podlegają wykupowi. 

W związku z powyższym informuje się, że w terminie 14 dni od daty podania  

do publicznej wiadomości można zapoznać się z aktami sprawy, uzyskać wyjaśnienia  

w sprawie oraz składać wnioski i zastrzeżenia w Starostwie Powiatowym 

– Wydział Architektury i Budownictwa przy ul. Królowej Jadwigi 7 od  poniedziałku do 

piątku w godz. od 8.00  do 15.00, pok. 39 (tel. 24 355 47 68). 

Zgodnie z art. 49 § 2 ustawy Kodeks postępowania administracyjnego doręczenie 

uważa się za dokonane po upływie 14 dni od dnia, w którym nastąpiło publiczne 

obwieszczenie.
ogłoszenie

OBWIESZCZENIE
Na podstawie art. 11f ust. 3 ustawy z dnia 10 kwietnia 2003r. o szczególnych zasadach 

przygotowania i realizacji inwestycji w zakresie dróg publicznych (tekst jednolity Dz. U. 

z 2023r., poz. 162) zawiadamia się, że w dniu 26.05.2025r. Starosta Kutnowski wydał 

decyzję Nr 182/2025 o zezwoleniu na realizację inwestycji drogowej pn.: ,,Budowa 

odcinka drogi gminnej w Al. Armii Krajowej w Kutnie wraz z infrastrukturą” na 

nieruchomościach o nr ew.: 1025, 1187/10, 1188, 1184, 1181/1 – obręb Łąkoszyn.

W związku z powyższym informuje się, że w terminie 14 dni od daty ogłoszenia można 

zapoznać się z treścią w/w decyzji w Wydziale Architektury i Budownictwa Starostwa 

Powiatowego w Kutnie przy ul. Królowej Jadwigi 7.

ogłoszenie

W  ten weekend druży-
na MKS Ekobud Stal Kut-
no odniosła dwa pewne 
zwycięstwa na wyjeździe 
w meczach z Dębami Osiel-
sko.
W  pierwszym spotkaniu 

kutnianie pokazali swoją do-
minację, wygrywając aż 11:1. 
Już w pierwszej zmianie me-
czu home runa odbił Jakub 
Wojtczak, dając sygnał do 
ofensywy i  znacząco przy-
czyniając się do wysokiego 
zwycięstwa.
Drugi mecz również prze-

biegł pod kontrolą gości 
– MKS Ekobud Stal Kutno 

zwyciężył 8:0, nie pozwala-
jąc rywalom na zdobycie ani 
jednego punktu. Niestety, już 
w  pierwszej zmianie boisko 
musiał opuścić kapitan dru-
żyny, Jakub Wojtczak, który 
doznał kontuzji kostki.
Dwa efektowne zwycięstwa 

umacniają pozycję druży-
ny z  Kutna i  potwierdza-
ją jej wysoką formę. Dobra 
dyspozycja zespołu cieszy 
szczególnie w  kontekście 
zbliżających się rozgrywek 
European Federation Cup 
Qualifier, w  których MKS 
Ekobud Stal Kutno będzie re-
prezentować Polskę na are-
nie międzynarodowej. •

Pewne zwycięstwaPewne zwycięstwa
baseballistów z Kutnabaseballistów z KutnaPodopieczni Rafała Serwa-

cińskiego sprawili niemałą 
niespodziankę i pokonali 
na wyjeździe jedną z czo-
łowych drużyn Betcris IV 
ligi łódzkiej – AKS SMS 
Łódź 2:1. Kutnianie poka-
zali charakter i to, że nie 
powiedzieli jeszcze ostat-
niego słowa w kontekście 
utrzymania w lidze.
Choć w pierwszej poło-

wie kibice nie doczekali się 
bramek, to emocji nie bra-
kowało. Oba zespoły grały 
uważnie w defensywie, ale to 
goście z Kutna lepiej weszli w 
drugą część meczu. Już w 46. 
minucie Krystian Starczew-
ski otworzył wynik, dając 
swojej drużynie prowadzenie 
i nadzieję na korzystny re-
zultat.

Gospodarze nie zamierzali 
się jednak poddać i ruszyli do 
odrabiania strat. Ich wysiłki 
przyniosły efekt w 68. minu-
cie, kiedy to Mateusz Bogusz 
doprowadził do wyrównania. 
Wydawało się, że miejscowi 
pójdą za ciosem, ale to KS 
Kutno odpowiedział najle-
piej, jak mógł.
W 77. minucie wprowadzony 

dosłownie chwilę wcześniej 
Marcin Kacela wpisał się 
na listę strzelców i ponow-
nie wyprowadził KS Kutno 
na prowadzenie. Ta bramka 
okazała się decydująca i kut-
nianie utrzymali korzystny 
wynik do ostatniego gwizd-
ka, dzięki czemu mogli cie-
szyć się z niezwykle cennego 
zwycięstwa.

Teraz przed KS-em Kutno 
(13. miejsce w tabeli) arcy-
ważne spotkanie z WKS-em 
Wieluń (14. miejsce), który 
ma dwa punkty mniej niż 
kutnianie. Mecz zostanie ro-
zegrany w Kutnie już w naj-
bliższy weekend.

AKS SMS Łódź 
1:2 KS Kutno

0:1 46. Krystian Starczewski
1:1 68. Mateusz Bogusz
1:2 77. Marcin Kacela
KS Kutno: Sujecki – Pęgow-
ski, Dąbrowski, Nikołaj, Star-
czewski (69. Kułakowski), 
Wielgus, Sobczak, Dobko (75. 
Kacela), Kralkowski (90. W. 
Florczak), Głuchowski (59. 
Tomczak), Kasperkiewicz 
(87. Świdrowski). •

Ważna wygrana KS Kutno w ŁodziWażna wygrana KS Kutno w Łodzi

Kutnianie wciąż walczą 
o utrzymanie w IV lidze.
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